
                                                                                    Tychy, 05.04.2022 r. 

 
PROTOKÓŁ Z  XVIII SESJI RADY OSIEDLA  Z-1 W DNIU 5 kwietnia 2022 r. 

Początek posiedzenia g. 19.00 
 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Osiedla 
3. Wypracowanie decyzji dotyczącej organizacji 14. Pikniku Integracyjnego 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski 
5. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad.1 
Przewodnicząca Rady Osiedla Katarzyna Lewicka witając zebranych otworzyła 
posiedzenie osiemnastej sesji RO Z-1 oraz stwierdziła kworum (obecność 11 radnych). 
Ad.2 
Zebrani jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej sesji bez poprawek. 
Ad.3 

a. Przewodniczący Zarządu zdał sprawozdanie ze spotkania z przedstawicielami 
firmy, która dotychczas obsługiwała nasze osiedlowe pikniki integracyjne. 
Wśród propozycji specjalnej formy Pikniku Jubileuszowego była – jako atrakcja 
wieczoru – biesiada śląska, wzbogacona jednogarnkowym daniem gorącym. 
Firma może zorganizować również zabawy dla dzieci, zbudować duży podest 
lub wypożyczyć mały namiot z podestem i nagłośnieniem (dla potrzeb 
planowanego przez nas panelu o osiedlu Z-1).  W najbliższym czasie firma 
przedstawi nam orientacyjny kosztorys proponowanych usług. 

b.  Wiceprzewodniczący RO Rafał Żelazny zaproponował zwrócenia się ze 
specjalnym pismem do MCK w Tychach o dodatkowe wsparcie naszych 
obchodów 25-lecia powstania Osiedla Z-1, ze środków poza naszym budżetem. 
Wskazane byłoby wcześniejsze przemyślenie naszych inicjatyw oraz osobiste 
rozmowy z dyrekcją MCK. Pismo w niniejszej sprawie przygotuje Rafał Żelazny, 
a na osobiste rozmowy do MCK-u w sprawie ew. dofinansowania udadzą się 
przewodnicząca Rady Osiedla Katarzyna Lewicka i przewodniczący Zarządu 
Witold Morawski. 
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c. Kolejna bardzo ważna sprawa w planach naszych obchodów to pozyskanie 
wsparcia od potencjalnych sponsorów i jak najszybsza nasza ocena wartości 
wsparcia. Wiceprzewodniczący Rafał Żelazny podał propozycję wystosowania 
pism do właścicieli firm, którzy są jednocześnie mieszkańcami naszego osiedla.   
Innym pomysłem R. Żelaznego jest publiczne ogłoszenie zbiórki środków 
finansowych wśród mieszkańców osiedla na organizację naszego 
Jubileuszowego Pikniku, po wcześniejszym przygotowaniu planu naszych 
obchodów. W ten sposób dotrzemy jednocześnie z informacją do mieszkańców 
o tym, że nasze osiedle obchodzi 25. rocznicę powstania. 
W kwestii potencjalnych sponsorów: radny RO Z-1 Maciej Adamek 
zadeklarował sfinansowanie wyprodukowania planowanych banerów 
przedstawiających archiwalne zdjęcia z powstawania naszego osiedla. 

d. Ze strony radnych padły również inne pomysły organizacyjne: identyfikatory 
imienne dla mieszkańców osiedla Z-1 (Rafał Skrzypek), zdjęcia archiwalne 
z budowy osiedla wydrukowane w formie pocztówek (Witold  Morawski), 
wydrukowane duże zdjęcia i ewentualna ich sprzedaż w celach charytatywnych 
(Rafał Skrzypek), inna forma cateringu w postaci food trucków (Rafał Skrzypek, 
Rafał Żelazny). 
 

Ad. 4  Sprawy bieżące i wolne wnioski 
a. Informacja wiceprzew. Rafała Żelaznego o decyzji w sprawie progów 

spowalniających, odpowiedzi tyskiego MZUiM na pismo naszego Zarządu w 
tej sprawie.  

b. Przewodniczący Zarządu Witold Morawski przypomniał o inicjatywie 
autoprezentacji członków Rady Osiedla Z-1 na naszym fanpage’u. 
Rafał Żelazny zobowiązał się, do końca kwietnia br. przesłać aplikację i swoją 
propozycję autoprezentacji wszystkim członkom naszej Rady. 
 

Ad.5  Zamknięcie posiedzenia o g. 20.05 
 
 
Przewodnicząca Rady Osiedla Z-1                                          Protokolant 

            

             Katarzyna Lewicka                                                    Teresa Sendobry 
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Lista radnych Osiedla Z1, biorących udział w XVI sesji RO Z-1 
w dn. 05.04.2022: 
 
1. Katarzyna Lewicka, Przewodnicząca Rady Osiedla Z-1 
2. Maciej Adamek 
3. Agnieszka Bizacka 
4. Zbigniew Chwalebny 
5. Jacek Hajkowski 
6. Krystyna Michniewska 
7. Witold Morawski 
8. Teresa Sendobry 
9. Marzenna Sieniawska 
10. Rafał  Skrzypek 
11. Rafał Żelazny 
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